
逸夫書院第三座學生宿舍正式動工 

逸夫書院第三座學生宿舍於 2022 年 8月 1 日正式動工。新宿舍位於現時的室外籃球場、校友

徑及燒烤場範圍，落成後可提供 300 個宿位予逸夫書院的學生，預計將於 2025 年第二季完

工。新的室外籃球場將位於現時的第二學生宿舍停車場。為配合學生宿舍工程，工地將於

2022 年 8 月 1 日起至 2025 年第二季期間加設圍板以便施工。現有停車場將會封閉，行車道

將實施管制至工程完成。不便之處，敬請原諒。 

 

The Commencement of Construction Works of the 3rd Student Hostel of Shaw College 

The construction works of the 3rd student hostel of Shaw College has commenced on 1 August 
2022. The hostel will be located at the existing outdoor basketball court, alumni trail and barbecue 
site, providing 300 hostel places to students of Shaw College. The expected completion date will 
be the 2nd quarter 2025. The new outdoor basketball court will be relocated to the existing car park 
of Student Hostel II. To facilitate the construction works of student hostel, hoarding will be erected 
at the site for the construction works from 1 August 2022 to the 2nd Quarter 2025. The existing car 
park will be closed and the access will be restricted until completions of works. We apologize for 
any inconvenience caused. 

 


